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Preobsežno gradivo
Leta 1978 so bile volitve delegatov v delegacije

SIS. Marsikdo od nas, ki smo blli izvoljeni, se ni
zavedal, kakšno odgovorno delo smo sprejeli. Da-
nes, ko se naš štiriletni mandat tzteka, Je čas, da
pregledamo naše delo In tudi nedelo, da bomo
lahko tistim, ki bodo od nas prevzell to obveznost,
podali te izkušnje. Delegacije SIS za zdravstvo
TOZD in DS SSS ptt prometa na področju občine
Ljubljana Center tvorijo konferenco delegacij SIS
za zdravstvo št 8, ki ima sedež v skupščini zdrav-
stvene skupnosti Ljubljana Center.

Skupščina je imela v teh treh
letih in pol devetnajst sej, kjer
smo obravnavali in sprejemali
mnoge pomembne akte od sa-
moupravnih sporazumov o svo-
bodni. menjavi dela med upo-
rabniki in izvajalci, novega za-
kona b zdravstvenem varstvu v
Sloveniji do srednjeročnega na-
črta razvoja zdravstva itd. Na
vseh sejah so se naši delegati
aktivno vključevali v delo skup-
ščine.
. V začetku mandata smo imeli
velike težave z gradivi, ki so pri-
hajala prepozno ali pa sploh ne.
To se je v zadnjem času popravi-
lo, tako glede tega nimamo več-
jih problemov, čeprav so gradi-
va še vedno preobširna in pre-
več strokovna, dnevni redi
skupščine pa predolgi, saj vča-
sih vsebujejo tudi 15 točk in
več. TQ vprašanje se je že več-
krat obravnavalo na sejah skup-
ščine, vendar je zaenkrat še brez
odgovora. O delu delegacij v sa-
mih TOZD in DSSS je težje go-
voriti, saj imam občutek, da še

vedno obstaja nekakšen kratek
stik, ki ga bo treba odpraviti, saj
so delegati v mnogih primerih
prepuščeni sami sebi. Mislim,
da še vedno nismo našli pravega
načina povezovanja delegatov z
delovnimi ljudmi, ki so jih izvo-
liK, tako da v vseh primerih le
težko pride do pravega informi-
ranja o tej ali oni problematiki.
V bodočnosti bi morala biti to
primarna naloga vseh, ki so za-
dolženi za delo z delegacijami in
delegati. Opazna je tudi določe-
na pasivnost med delavci, ki so
bili izvoljeni v 'delegacije, tako
da se v mnogih primerih ne ude-
ležujejo sej, čeprav bi se morali
zavedati, da tudi tovrstna aktiv-
nost spada v njihoVo delovno
obveznost. Kljub vsem po-
manjkljivostim rruslim, da smo
v konferenci delegacij št. 8 SIS
za zdravstvo opravili svojo nalo-
go zadovoljivo in da smo se po
svojih močeh in znanju trudili,
da bi čim bolje zastopali intere-
se vseh tistih, ki so nas izvolili.
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